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Broj: 1997/   -2015 
Zadar, 29. travnja 2015. godine 
 

Z A P I S N I K 

sa XX sjednice Nadzornog odbora Vodovoda d.o.o. Zadar 
održane 29. travnja 2015. godine u 09,00 sati 

 
Nazočni:             Robertino Dujela         - predsjednik  

   Ivan Ćoza                  - član 
   Slaven Meštrović          - član   

                                           
Ostali prisutni :       Tomislav Matek           - Direktor 
                                 Borka Marić                 - pravnik 
                     
 
Predsjednik Nadzornog odbora otvara XX sjednicu te navodi da su članovi Josip Klišmanić i 
Marijan Marasović opravdali odsutnost. 
 
Predlaže da se predloženi dnevni red prihvati. 
 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen, te se utvrđuje slijedeći 
 

D n e v n i    r e d 

 
1. Usvajanje zapisnika sa XIX sjednice Nadzornog odbora  
2. Pregled situacije bitnih segmenata poslovanja društva 
3. Razno  

 
 

Ad 1. 

 

Svi prisutni članovi Nadzornog odbora jednoglasno su usvojili Zapisnik sa XIX sjednice 
Nadzornog odbora, te se isti ovjerava.   
 

Ad 2.  

 
Predsjednik NO-a daje riječ Direktoru Društva kako bi izvijestio NO o eventualnim novostima 
u odnosu na prethodni mjesec. 
 
Direktor navodi kako je završno izviješće za 2014. godinu pri kraju. Danas će Revizija donijeti 
mišljenje, te će se potom sazvati Revizorski odbor, a naknadno i No i Skupština. 2014. godine 
završava se sa oko 56.000 kn dobiti, i to nakon plaćenog poreza, provedbe otpisa i 
vrijednosnih usklađenja iz čega se vide pomaci, iako ima još posla. 
 



Direktor navodi da su za Vodovod i odvodnju Benkovac d.o.o. vraćena sredstva koja su bila 
rezervirana po ovrsi obzirom da je donesena konačna presuda u korist Vodovoda d.o.o., te 
da su sada u tijeku razgovori sa direktorom Vodovoda i odvodnje d.o.o. Benkovac i 
gradonačelnikom u svrhu nalaženja načina otplate duga, jer se Vodovod d.o.o. od 
potraživanja neće odustati. Jedno od rješenja je da nam za dio duga predaju CS Karin koja je 
za nas zanimljiva ili pak da od Vodovoda i odvodnje d.o.o. Benkovac prodajemo vodu jer je to 
jeftinije nego da crpimo svoju vodu. 
 
Direktor navodi da je od pročelnice Grozdane Perić tražio da se ubrza kontakt sa 
Ministarstvom financija vezano za rješavanje duga po osnovi koncesija za vodu. Navodi da se 
koncesije trenutno ne plaćaju iz razloga što bi oni uplatama zatvarali kamate, a ne glavnicu, a 
kamate se trebaju otpisati sukladno predanom Zahtjevu. Navodi da su iz Ministarstva nudili 
da se otvore novi ID brojevi za 2014. godinu, no da se moraju platiti i kamate za 2014. 
godine, na što nije pristao, već je tražio da se otvore novi ID brojevi za 2015. godinu, kako bi 
uredno plaćali, ali Ministarstvo nije pristalo. 
 
Predsjednik NO-a traži da se za iduću sjednicu pripreme mjesečna izviješća kako je već 
traženo. Također, da se pripremi i nalaz Državne Revizije za unutarnje kontrole. 
 
Na upit Ive Ćoze Direktor pojašnjava da je razlika između našeg samostalnog vanjskog 
revizora i Državne revizije u tome što, samostalnu unutarnju reviziju moramo imati sukladno 
zakonu obzirom da smo obvezni revidirati poslovanje svake godine i izviješća dostaviti Fini i 
vlasniku i nju plaćamo, aDržavna revizija dolazi po svom nahođenju i ne plaća se. 
 
Ad 3. 

 
Na upit Slavena Meštrovića Direktor navodi da su za novu sistematizaciju dostavljeni opisi 
svih budućih radnih mjesta i shema nove organizacije Društva. Slijedi organizacija 
pojedinačnih sastanaka sa šefovima sektora, odjela i službi kako bi se prošli opisi radnih 
mjesta da se utvrdi nedostaje li što. Nada se da će na ovaj novi način Društvo lakše 
funkcionirati. U novoj shemi predviđeni su voditelji službi umjesto poslovođa, a tko će biti 
izabran za ta mjesta, ocijeniti će se po uspješnosti u radu. Navodi i da je nedavno primljen  
rukovoditelj RPO-a na upražnjeno mjesto na probni rok od 6 mjeseci i rukovoditelj OOII u 
zamjenu rukovoditelja koji je primljen pred godinu dana obzirom da on nije mogao više 
izdržati iako je dobar i pedantan. Navodi da Crpilišta i Uprava dobro funkcioniraju, ali 
operativu treba srediti.  
 
Direktor navodi da radovi na Providurovoj palači zadiru na naše tri prostorije i da taj dio 
treba iseliti odmah već početkom 5. mjeseca, a da će se radovi proširiti i na ostali dio 
prostorija, tako da je potrebno razmišljati o prostorijama za preseljenje Vodovoda d.o.o. 
 
Direktor navodi da se ljeti javljaju problemi sa distribucijom vode. Naime da su potrošači su 
zakonski dužni priključiti se na vodoopskrbnu mrežu u roku godine dana od stjecanja uvjeta 
za priključenje. No , potrošači nekih Općina ne žele predati zahtjeve za priključenje jer im je 
jeftinije punit gusterne nego plaćati vodu preko vodomjera. Stoga se je Općiname izvijestilo 
da se na taj način više neće vršiti isporuka vode, već da su stanovnici dužni predati Zahtjeve 
za priključenje, te da se onima koji nisu predali Zahtjeve voda više neće isporučivati putem 



hidranata. No, ljudi su se snašli i predali su Zahtjeve, ali ne žele platiti priključak, pa se isti ne 
može niti izvesti. Pritisak je od načelnika Općina da se još ovo ljeto omogući takva distribucija 
vode. Direktor navodi da će predložiti da se na NO-u razmatra ova problematika i da se 
donese odluka da se više neće voda distribuirati putem hidranata tamo gdje su se stekli 
uvjeti za priključenje na vodoopskrbnu mrežu. 
 
 
Predsjednik Nadzornog odbora zaključuje XX sjednicu. 
 
 
Dovršeno u 09.36 sati. 
 
 
  Zapisnik vodila                                                      Predsjednik Nadzornog odbora                                                                                             
    Borka Marić                                                                  Robertino Dujela  


